






mieszkańcy nawet nie jesteśmy informowani - choćby na zebraniach wspólnot, sprzyjają frustracji i 

wzrostowi niezadowolenia z Ŝycia na naszym osiedlu. 

Zwracamy się z prośbą o wzięcie pod uwagę naszej Wspólnoty i przyległych terenów w planach 

zagospodarowania miasta. 

Z wyrazami szacunku, 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 
Niejawnych] 

 

 

 

 

 
 


